
**Änderung der Vertiefungsfachkombination/
*Change of the Specializations***

Name:.....

Matr.-Nr.:.....

Email:.....

Hiermit melde ich mich gemäß der Prüfungsordnung für Bauingenieure (Master-FPSO 20161+20191+20231) zu folgender geänderten Vertiefungsfächerkombination an:
I hereby register in accordance with the Examination Regulations for Civil Engineers (Master-FPSO 20161+20191+20231) for the following modified combination of specialization subjects:

1. **Leitfach/ *Main Subject*:**.....
2. **Vertiefungsfach/*Specialization*:**.....
3. **Vertiefungsfach/*Specialization*:**.....
4. **Vertiefungsfach/*Specialization*:**.....

Die Zulässigkeit der gewählten Kombination wird von dem jeweiligen Leitfach geprüft. Änderungen an der Vertiefungskombination sind nur nach Beratung und in Abstimmung mit dem festgelegten Leitfach möglich. Ein Wechsel des Leitfaches ist nur nach Abstimmung mit beiden betroffenen Lehrstühlen möglich. Alle Änderungen müssen dem Prüfungsausschuss schriftlich mitgeteilt werden.

The respective main subject checks the admissibility of the chosen combination. Changes to the specialization combination are only possible after consultation and agreement with the specified main subject. A change of main subject is only possible after consultation with both chairs concerned. All changes must be communicated to the examination board in writing.

Datum/*Date*

.....
Unterschrift Leitfach /
Signature of Main Subject

.....
Unterschrift des Studenten/
Signature of the Student